

Wholesome Attitude Program

W.A.P



Sikap

Keharmonian Dalam
Keharmonian Antara
Keharmonian Sejagat

Penerangan Program

Agensi yang kukuh dan sihat beroperasi dengan budaya yang kuat. Ini boleh dicapai dengan menyemai sikap baik dan kepercayaan. WAP memberikan tumpuan dalam memberikan inspirasi kepada agensi untuk menemui dan mencapai potensi para peserta melalui sikap dan latihan minda.

Melalui program ini, ejen akan belajar untuk menjadi lebih positif, bersyukur dan berdedikasi untuk organisasi. Yang paling penting, program ini bertujuan untuk memberikan inspirasi kepada ejen untuk memarakkan api dalam jati diri mereka.

Key Points

Pertama

Kerharmonian Batiniah



Rangka Program

Saya adalah Siapa yang saya fikirkan.

Ramai orang yang berjaya berkongsi sifat yang sama. Mereka mempercayai bahawa mereka mempunyai potensi untuk berkembang dan berjaya tanpa had. Mereka mempunyai kepercayaan bahawa mereka ada kemampuan dan sebab itu mereka mempunyai harga diri yang tinggi.

Kunci kejayaan adalah untuk terus membangunkan diri sendiri dan meningkatkan pengetahuan diri. Orang yang berjaya juga mendekati cabaran dalam hidup tanpa berhenti meningkatkan daya hidup mereka.

Dalam peringkat pertama program ini, kami akan membawa ejen melalui pujian penemuan diri, cara untuk membina harga diri yang lebih tinggi dan cara untuk merealisasikan potensi terbesar mereka secara sistematik.

Bagi mencapai keharmonian dalaman, program merangkumi:

- Pembangunan Harga diri: Keyakinan Diri, Hormat Diri, Harga diri
- Tukar "HAT": Tukar Faktor –Harapan, Kesedaran, Ancaman
- Masa Hidup: Silam-lepaskan, sekarang – hidup, masa depan-lihat kehadapan
- Roda hidup: Apa yang anda ingini?
- Kuasa Keluarga: Siapa yang anda berjuang untuk?
- Kebenaran Insurans: "Nilai Emas" – menjadi ejen yang sepatutnya

Kekuatan Kepercayaan – membuang kepercayaan yang mengehendkan diri dan memupuk sikap yang betul.

Key Points**Rangka Program**

Kedua

Kerharmonian Antara

Ketiga

Kerharmonian Sejagat**Bagi dan anda akan menerima.**

Dunia mempunyai lebih daripada 7 Billion orang dan kita tidak dapat elakkan diri daripada berhubung dengan orang dalam kehidupan. Hubungan kita dengan orang lain adalah cerminan batin diri. Kita perlu mempelajari kemahiran komunikasi dan kemahiran ini akan memberikan kesan terhadap kualiti hidup kita.

Dalam sesebuah agensi, orang yang mempunyai hubungan yang baik akan berasa perkasaan, disayangan dan penuh keyakinan yang akan memberikan diri lebih harga diri – lebih menyayangi dan menghormati diri. Pada sudut yang berlainan, orang yang tidak dapat mengendalikan hubungan dengan baik akan berasa bahawa dunia tidak melayan mereka dengan baik. Perkara ini akan menyebabkan mereka rasa kurang harga diri – mereka akan mula membenci diri dan orang lain.

Bagi mencapai “Kerharmonian Antara”, program ini akan berkongsi mengenai komunikasi dalam aspek-aspek berikut:

- Model Congruent – Menjaga diri, orang lain dan konteks
- Model Survival – Blaming, Placating, Super reasonable, irrelevant
- Model Harta Karun – Lihat, dengar dan rasa bahagian baik orang lain.
- Model Kesyukuran – Hormat, harmoni dan belas kasihan

Visi, Misi dan Nilai

Hanya bila anda mencapai keharmonian dalaman dan di antara, anda akan menikmati ekologi yang seimbang dalam hidup. Dengan keseimbangan berikut, seseorang boleh jalan kearah tuju yang lebih besar. Sejak permulaan kongnisi, manusia telah merenung tentang tujuan kewujudan diri. Kita lihat dalam banyak kes bahawa semangat ini akan menodrong kita untuk mencapat perkara yang tidak dapat dibayangkan.

Dalam usaha untuk mencapai Kerharmonian Antara, peringkat program ini akan memberikan tumpuan terhadap:

- Kaeda-kaedah menetapkan matlamat: VMG
- Misi Hidup: Tentukan Nilai yang paling penting dalam hidup anda
- Pelan Biru Hidup: Tetapkan wawasan peribadi dan kerjaya
- Pelan Tindakan: Pelan pelaksanaan harian

Maklumat	Program tidak bermalam	Program bermalam
Tempoh	Dua setengah hari	Tiga hari dua malam
Masa	Hari Pertama 10:00AM - 10:00PM Hari Kedua 10:00AM - 10:00PM Hari Ketiga 10:00AM - 04:00PM	Hari Pertama 10:00AM - 10:00PM Hari Kedua 07:00AM - 10:00PM Hari Ketiga 07:00AM - 04:00PM
Tempat	Bilik latihan, makanan dan penginapan tidak dikehendaki	Semua keperluan makanan dan penginapan diuruskan oleh agensi
Pelaburan per Pax	Min 20 pax / Kelas	
Makanan dan Penginapan Trainer	Ditanggung oleh syarikat latihan	Ditanggung dan diuruskan oleh agensi (Jumlah 3 malam)

Nota: Semua bayaran hendaklah dibuat sebelum tarikh latihan. Juga, sila ambil perhatian bayaran balik yang bukan pilihan dan bahawa segala bayaran hendaklah dibuat oleh satu pihak setiap kelas.

Sebab untuk memilih WAP

Bahasa Yang Sama	Post-Training Material	Perubahan yang berkekalan
 <p>Sesebuah agensi yang beroperasi dengan orang</p> <p>Sesebuah agensi yang menjalankan system yang berkesan</p> <p>Sebuah agensi yang bertaraf dunia beroperasi dengan budaya.</p> <p>WAP bertujuan untuk menanam pemikiran yang positif, proaktif dan berkesan. Perkara ini dilakukan secara konsisten dengan setiap ejen yang menghadiri program ini. Kami akan menyasarkan semua untuk membina pemikiran, kepercayaan, bahasa dan tingkah laku yang sama. Apabila setiap ejen dalam kapal yang sama, mereka akan mengejar nilai, pemikiran dan bahasa yang sama demi membangunkan budaya yang hendak dicapai.</p> <p>Budaya adalah kolektif sikap keseluruhan agensi terhadap produk, pembangunan agensi, khidmat pelanggan, perancangan kerjaya dan segala perkara lain dalam sesebuah agensi insurans. Budaya adalah sesuatu yang tidak boleh disentuh atau diukur, hanya dapat dirasakan dan diperhatikan melalui kesan dalam sesebuah agensi. Kesan ini hanya dapat dirasa melalui hubungan antara ahli-ahli dan keseluruhan kejayaan agensi. Semuanya bermula dengan perubahan sikap dan kepercayaan terhadap orang lain.</p> <p>Dengan fahaman ini, WAP mendorong seluruh agensi untuk menghadiri program bersama-sama dengan tujuan untuk mencapai matlamat ini.</p>	 <p>Pengulangan adalah hukum pertama pembelajaran</p> <p>Motivasi adalah bersifat sementara</p> <p>Pembelajaran berterusan adalah pengubah hidup.</p> <p>Motivasi boleh membangkitkan ejen tetapi perkara ini tidak akan tetap dengan lama. Hanya pembelajaran yang berterusan boleh mengubah kepercayaan mereka dan sikap untuk mencapai perubahan dalam tingkah laku dan mencapai keputusan yang diinginkan dalam kehidupan.</p> <p>Program ini adalah permulaan pembangunan budaya agensi yang mesti bergantung kepada tindakan harian sebenar ejen. Perkara ini memerlukan pemantauan dan dengan berbuat demikian, keputusan akan mula dilihat. Latihan dalaman dan peringatan berterusan seperti penggunaan “Slogan” pada setiap peristiwa penting dalam agensi boleh membantu agensi untuk menjadi lebih kuat dan mencapai prestasi yang lebih baik.</p> <p>Bagi mencapai matlamat ini, Perunding latihan professional diperlukan. Wholesome bukan sekadar menyampaikan latihan dan memberi kesedaran kepada ejen, tetapi kita juga menyediakan program-program selepas latihan untuk menyokong perubahan jangka masa panjang.</p> <p>Perkara-perkara ini termasuk:</p> <ul style="list-style-type: none"> • Slide pembentangan • Carta Kepercayaan WAP • Video dan lagu-lagu yang digunakan • Panduan latihan 	 <p>Rangsangan luaran boleh menukar emosi kita</p> <p>Inspirasi dalaman boleh menukar definisi diri sendiri.</p> <p>Motivasi sering dilihat sebagai seni. Ia adalah penting dalam pembangunan sesebuah agensi. Walau bagaimanapun, kita sering lihat bahawa rangsangan luaran sahaja yang boleh mengubah emosi seseorang dan ia adalah sementara. Pendedahan nilai-nilai dalaman akan membantu ejen untuk mempunyai kepercayaan diri dimana mereka boleh menikmati motivasi yang berterusan apabila mengetahui perkara yang mereka ingin dapatkan. Kita panggil ini sebagai inspirasi dalaman.</p> <p>Bahagian yang unik WAP adalah ia tidak memberitahu ejen apa yang perlu dilakukan tetapi cara untuk melakukannya. Melalui penemuan diri dan pembelajaran, ejen akan dapat menemui nilai-nilai penting dalam kehidupan. Kehendak seseorang ejen boleh membantu meningkatkan keyakinan diri ejen dan mereka akan dapat memahami wawasan dengan lebih baik. Lebih penting lagi, perkara ini akan membantu ejen menetapkan sasaran hidup mereka dan meletakkan komitmen penuh untuk merealisasikan matlamat mereka satu langkah pada satu masa.</p> <p>Kita tidak boleh mengubah tingkah laku seseorang ejen tetapi kita boleh memberikan inspirasi kepada mereka untuk menukar kepercayaan dan membolehkan mereka untuk mengubah tingkah laku secara suka rela. Apabila perkara ini berlaku, ia akan bertahan lama.</p>